



OVERNIGHT-TOUR

Sorsele, Schweden

Reiseverlauf

Tag 1 | Kennenlernen mit den Schlittenhunden und eurem persönlichen Gespann für die Tour. Nachdem ihr eure tierischen Begleiter für die Tour kennengelernt habt, beginnen wir unsere Fellnasen einzuspannen. Anschließend geht es los durch die

wunderschöne, winterliche Natur Laplands bis zur Aha Lodge, wo euch ein gutes Abendessen (Pytt i panna, Brot und Wasser) und eine warme Hütte erwartet.

Tag 2 | Nachdem Frühstück spannen wir unsere Fellnasen

wieder ein und fahren hinein in die winterliche Landschaft Laplands. Mittags erreichen wir wieder unser Camp Northwind und lassen den restlichen Tag gemütlich mit einer traditionellen Fika beim Feuer ausklingen.

Day 1 | Getting to know the sled dogs and your personal team for the tour. After meeting your furry companions for the journey, we start harnessing our four-legged friends. Then, we embark on a journey through the beautiful winter nature of Lapland until we reach

the Aha Lodge, where a good dinner (Pytt i panna, bread, and water) and a warm cabin awaits you.

Day 2 | After breakfast, we harness our furry friends again and venture into the winter

landscape of Lapland. By noon, we return to our Camp Northwind and spend the rest of the day leisurely winding down with a traditional Fika by the fire.

SPORTS



Trekking

DURATION



2 days

DESTINATION



Sorsele, Schweden

ACCOMODATION



Lodge

Präis | Price | Prix | Preis

ab | from | à partir de 2 pers.

7925 SEK/pers.

Abegraff | Included | Inclus | Inbegripen :

- ❖ 1-night accommodation in lodge
- ❖ Equipment & tours

Net abegraff | Not included | Non inclus | Nicht inbegripen :

- ❖ Flights to/from Arvidsjaur
- ❖ Travel insurance
- ❖ Personal equipment
- ❖ Additional sightseeing and activities

These prices are based on the rates available on November, 2023.